

Call for Nominations 2022 Mildred A. Schwartz Lifetime Achievement Award

The American Political Science Association Section for Canadian Politics is pleased to call for nominations for the 2022 Mildred A. Schwartz Lifetime Achievement Award. The Mildred A. Schwartz Lifetime Achievement Award annually recognizes a scholar who has made significant contributions through their career to the study of Canadian politics, either through development of political analysis of Canada or through incorporating Canada as a significant case in comparative political analyses.

Please send nominations packages (a detailed nomination letter and the CV of the nominee) to the Chair of the committee by the deadline.

Note that, following a resolution adopted at our 2020 Business Meeting, we now allow nominations to be held for three years. Thus, we can consider nominees from 2019-2021 for this year's award, although past nominations packages should be resent (no updates necessary) to the committee for consideration.

Deadline for nominations: June 15, 2022

Award Committee

Chair: Laura B. Stephenson, Western University, laura.stephenson@uwo.ca

Committee member: David Lublin, American University

Appel à candidatures 2022 Prix Mildred A. Schwartz d'excellence en carrière

La Section de politique canadienne de l'Association américaine de science politique est heureuse de lancer un appel de candidatures pour le Prix d'excellence Mildred A. Schwartz de 2022. Le Prix Mildred A. Schwartz pour la carrière en recherche reconnaît chaque année un.e chercheur.e qui a contribué de façon significative à l'étude de la politique canadienne, que ce soit en élaborant une analyse politique du Canada ou en incorporant le Canada comme un cas important dans les analyses politiques comparatives.

Veillez envoyer les dossiers de mise en candidature (une lettre de mise en candidature détaillée et le CV du ou de la candidat.e) à la présidente du comité avant la date limite.

À noter qu'à la suite d'une résolution adoptée lors de notre réunion annuelle de 2020, nous acceptons désormais d'examiner des candidatures sur une période de trois ans. Nous pouvons donc considérer à nouveau les candidatures de 2019-2021 pour le prix de cette année, à condition que les dossiers soient resoumis (aucune mise à jour nécessaire) au comité pour examen.

Date limite des nominations: 15 juin 2022

Comité du Prix

Présidente: Laura B. Stephenson, Western University, laura.stephenson@uwo.ca

Membre du comité: David Lublin, American University